
EL VALLÉS NOU 

Fa dies que ja circulan ehtre'ls vehins les pòlisses 
de contracte per il·luminació particular y sabem ja 
de molts que s'apresuran à firmaries desitjosos de 
poguer fruir la nova llum, donchs sembla s'han 
esvahit els re;els qu'algú creya tenir ab les condi
cions estipulades en dites pòlisses, donchs aquestes 
son modificables en cada cas concret y entenem que 
en benefici seu mateix, promtrarà l'empresa adap-
tarse en lo que no la perjudiqui a la conveniència y 
gust del consumidor y sabem que tenen ets Srs. Es-
tabaneli y Pahisa verdaders desiljos de complaurer, 
en lo que bonament pugan als vehins de Granollers. 

^ E L · I X I K CPLLOL.—Aumenta 
l'apetit: 

La Sucursal d'aquesta vila de la Caixa de Pen
sions per la Vellesa y d'Estalvis, ha efectuat durant 
el passat mes de Janer, imposicions d'estalvi per 
valor de 17.820'07 Ptes,, obrint 37 "llibretes noves. 

Estat dels caps de bestiar sacrificats al escor
xador desde el 24 al 30 de Janer de 1913: 

Dia 

24 

25 

26 

27 

28 

29 

30 

Total. 

lïadelies 

0 

3 

0 

0 

2 

1 

0 

6 

Bens 

17 

34 

00 

21 

17 

26 

15 

130 

Cabrits 

9 

2 
0 

0 
0 

0 

0 

n 

Tocinos 

13 ' 

16 

00 

9 

9 

14 

00 

61 

=Gamlsería Puig. Pelayo, 32, Barcelona.^ 
Inmens assortit en corbates. 

\A-jixntaïnent 

Sessió gel dia 16 de Janer úe 1913 
Comensa la sessió a les quatre baix la presidèn

cia del Alcalde Sr. Barangé, assistinthi'ls regidors 
Srs. Cunillera, Huguet, Paituví, Tardà, Robert, 
Puigrodón, Riera, Estrada, Torras, Terradas y 
Puntas. 

El Sr. Secretari dona lectura a l'acta de la sessió 
anterior, qu'es aprobada per unanimitat. 

La Presidència fa llegir una comunicació de la 
societat anònima Alumbrado de Poblaciónès de
manant, que dintre'l, plas legal se posi l'Ajunta
ment al corrent del deute que té ab dita societat. 

El Sr. Gunillera demana passi a la comissió y 
aíxjs s'aprova, 

Se dona lectura a una denuncia firmada per 
varis vehins en la que diuhen: que D. Mariano 
Relats te posada una cleda devant sa propietat en 
el carrer de Foment, que ocupa un metre de la via 
pública, com també unes portes que s'obren per 
fora y dificultan el pas. 

El Sr. Paituví prega que passi a !a comissió 
perquè ho vaigí a veurer, ja que creu que a dit 
senyor se'l va autorisar. 

El Sr. Cunilleta diu, que no es aixis com varen 

quedar ab l'arquitecte. 

Després d'algunes manifestacions dels senyors 

Tardà, Riera y Torras s'acorda passi a la Comissió 

Se llegeixen diferents comptes del gas que son 
aprovats rrienys un corresponent al mes de Desem
bre, ja que segons manifesta'l Sr. Tardà, tingué 
ocasió de veurer qu'alguns fanals no foren encesos 
a l'hora reglamentaria y d'altres no ho foren en 
tota la nit. 

Se dona lectura a un ofici de la Societat Uníón 
Liberal convidant al A.juntament a la manifestació 
cívica, que per conmemorar els fets de 17 de Janer 
del any 1875 tindrà lloch el diumenge dia 19. Per 
vuit vots contra tres s'acorda assistirhi. 

El Sr. Torras demana, que l'Ajuntament contri-
buexi ab cent pessetes a la suscrípció que s'ha 
obert per sufragar els gastos de viatje y estudis a 
Milàn, al jove Jaume Uyà. 

S'aprova per unanimitat. 
El mateix Sr. Torras demana's fassi una liquida

ció fins a la fetxa, del 5 per cent de la recaudació 
d'espectacles públichs, qual producte està destinat 
al Hospital. 

La presidència.diu que's farà. , 
Pregunta el Sr. Torras al President de la co

missió de Foment, si's feu la visita al quartel; 
contestant el Sr. Paituví, que's f à lo necessari 
perquè estiga en condicions. 

El Sr. Riera diu que ja han passat vuit dies y 
encara no se sap res del nou local que te de des-
tinarse a escoles de Pàrvuls. 

El Sr. Paituví diu que's reuneixi la Junta Local 
d'Instrucció Piíblica y que resolgui. 

El Sr. Puntas: Lamentantse de que a Granollers 
donat el número d'habitants que té li pertocarien 
mes escoles oficials, prega's soUciti a la superiori
tat, Obri les que per lley li corresponen. Aquest 
prech passa a la comissió d'Instrucció Pública. 

El Sr. Torras demana: l'instalació ú'una font al 
carrer d'Alfons IV y prega al Sr. Puigrodón que 
com a vehí, dongui impuls al assumpte. 

El Sr. Puigrodón diu: qu'ell ja te fetes gestions 
y demana que l'Ajuntament fassi lo que siga possi
ble, per fer prompte aquesta font. 

La Presidència promet atendrer el prech dels dos 
regidors. ' . • 

S'aixeca la sessió a les 5'4ü. 

Sessió del dia 23 de Janer 

Comensa la sessió a les quatre baix la presidèn
cia del Alcalde Sr. Barangé, assistinthi el$ regidors 
Srs.: Cunillera, Huguet, Tardà, Paituví, Robert, 
Puigrodón, Estrada, Puntas, Terradas, Torj-as, y 
Riera, 

Després de llegida l'acta de la sessió anterior 
qu'es aprovada per unanimitat, se dona compte d' 
una solicitut firmada per D. J. Montana, per edi
ficar al carrer de St. Jaume ahont té'l magatzem. 

El Sr. Cunillera diu que se li dongui'l permís 
obligantlo a fer les aceres. 

Se llegeix un'dictamen de la comissió de Fo
ment en que's diu, que D,,j,,Mariano Relats ocupa 
terreno que pertany a la via pública y que s'amo
nestí a dit Sr. perque's possi a la línea.' 

El Sr. Riera manifesta que si dit senyot no està 

dintre la lley, està conforme ab el dictamen men-
tres les disposicions siguin generals per tots els 
propietaris, queixantse de que ell ha fet varies 
denuncies en la qüestió d'aceres, y no han sigut 
ateses. 

El Sr. Tardà contesta que com individuo de la 
comissió de Foment, sempre que's fassi un dicta
men contra un propietari que no=estiga dintre la 
lley, éll ho firmarà. 

Ell Sr. Torras demana's fassi justícia per tothom, 
sens cap classe de mires particulars. 

Se dona compte de la recaudació del 5 "I, sobre 
espectacles públichs, destinat a beneficència. 

El Sr. Torras se lamenta de que siga tan petita 
la suma recaudada, donchs te entès que la recau
dació dels espectacles ha sigut bastant important 
y s'estranya que puji tan poch el 5 "l̂  y demana's 
nomeni un delegat que cuidi de vigilarho, prome
tent la presidència que ho estudiarà. 

Se dona compte de les carretades de terra por
tades al carrer de Foment, que dona un total de 
474. 

El Sr. Puntas diu, que li semblan moltes carre
tades. Contestantli el Sr. Cunillera que's una rela
ció y demana que passi a estudi de la Comissió. 
Aixís s'acorda. 

El Sr. Torras diu que sobre la qüestió del tan
cament del gas, creu que l'Ajuntament deu guar
dar entera pasivitat fins que's tinga'l fluit electrich 
y que aleshores deu procurar per els medis legals 
que puga, reformar el contracte ab la companyia 
de gas. 

Demana quan vindra'l dictament referent a con
sums. Contestanli el Sr. Tardà que's portarà en la 
sessió vínenta, y sobres lo del gas diu aquest sen
yor, que's formi un espedient a dita companyia, 
per no haber encès els fanals corresponents al 
mes de Desembre. 

El Sr. Riera diu que no val la pena, donchs hi 
ha una clàusula en el contracte del gas, que diu 
que les infraccions de dita companyia han de ser 
dictaminades per dos perits y fins en el cas que 
resultés culpable, segons altre clàusula, no se li 
pot posar cap multa major de 25 pessetes. 

El mateix senyor se lamenta de que la prempsa 
de Barcelona, hagi portat la falsa noticia de que'ls 
carlins anaren a fer una meríenda, a la mateix» 
hora en que's feya la manifestació en conmemo·' 
ració dels fets de l'any 1875 y que li extranyà 
sobre manera, donchs aquesíta falsa noticia per 
forsa havia d'haver sortit d'alguna Autoritat local 
lamentantse de que vulguin aprofitarse tals 
ocasions, desvirtuant els fets, ja qu'aixó podria 
portar conflictes. 

La Presidència contesta que'l telegrama que 
posà l'Alcaldia deya, qu'eran 25 o 30 socis del 
Centre Católich. ' 

El Sr. Riera com a president del Centre Católich, 
protesta de que's califiqui dit Centre de Centre 
politich y de que vulgà confondes als carlins ab 
els católichs. 

S'acorda que consti que fou una mala interpre
tació de l'autoritat qu'envia el telegrama. 

S'aixeca la sessió a dos quarts de sis. 

Tipog^rafía de Jaume Jo&epb.—Granollers, 
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